

提前報名優惠日期 Early Bird Application:
2013年2月15日或之前 On or before 15 May 2013

報名日期 Application Period:
2013年4月10日至6月5日
10 April to 5 June 2013

Entry Fee 報名費 ▶

Race Category 組別		2013年5月15日或之前 On or before 15 May 15	2013年5月16日至6月5日 16 May to 5 June 2013
Individual 個人	Beat The Fate Challenge 挑戰命運	每人 \$180 / Head	每人 \$250 / Head
	Open Relay 公開接力組	每隊 \$350 / Team	每隊 \$450 / Team
	Corporate Relay 機構接力組	每隊 \$300 / Team	每隊 \$400 / Team
	School Relay 校際接力組		

Entry Procedure 報名手續 ▶

1. Mail:
Send your completed entry form, together with your cheque or pay-in / transfer slip by post to: Workshop 5, 1/F, Block B, New Trade Plaza, 6 On Ping Street, Shatin, N.T. Please deposit the appropriate amount into Titan Triathlon's savings account (HSBC: 557-8-058603) or write a crossed cheque payable to "Titan Triathlon".

郵寄:

請填妥報名表並附上有關款項之存款收據或支票，寄回沙田小瀝源安平街6號新貿中心B座1樓5室。請將適當費用存入毅騰會戶口香港匯豐銀行儲蓄戶口 557-8-058603 或支票抬頭寫「毅騰會」。

2. 網上報名 Online Registration:
www.titantriathlon.com

Get FUN from Aquathlon 全城市。FUN。游**BEAT THE FATE CHALLENGE 挑戰命運****Rules & Instructions 規則及玩法 ▶**

1. Challenger is required to draw lots before the race to decide their swim and run distance.
挑戰者須在比賽開始前以抽籤的方式決定游泳及跑步的距離。
2. Challenger should bring ONE (1) supporter on Event Day to assist in the run course.
挑戰者須於賽事當日攜帶一名後援以協助挑戰者完成跑步之賽程。
3. Supporter will not be charged for application fee but is required to fill in the application form (as Applicant 2). Challenger may decide the candidate of his or her own supporter. There will be no charges applied for changing the candidate of supporter but any changes should be done on or before 26 June 2013 (Wednesday).
挑戰者之後援無需繳付報名費但須與挑戰者一起填寫報名表(參加者2)。挑戰者可自行決定後援人選。大會將不會收取任何更換後援人選之收費。更換後援人選截止日期為2013年6月26日(星期三)。
4. Different elements will be added into the run course to make the race more interesting, all challengers and supporters are required to pay attention to safety.
跑步賽程將加入不同的元素讓賽事更有趣，挑戰者及後援須在賽事進行時注意安全。
5. There will be NO awards for this category.
此賽程不設獎項。

Please choose the right category and ☒ as appropriate: 請選擇適當組別並以 ☒ 表示:

Individual Course 個人賽程	Race Category 組別	Age 年齡	*Distance *距離	
☐ Kids 小朋友	■ Boys 男子 2006-2007	6-7	Swim 游泳 75m, Run 跑步 500m	
	■ Girls 女子 2006-2007			
	■ Boys 男子 2004-2005	8-9		
	■ Girls 女子 2004-2005			
	■ Boys 男子 2002-2003	10-11	Swim 游泳 150m, Run 跑步 1K	
	■ Girls 女子 2002-2003			
	■ Boys 男子 2000-2001	12-13		
	■ Girls 女子 2000-2001		Swim 游泳 300m, Run 跑步 1.5K	
☐ Super Sprint 新秀組	■ Boys 男子 1998-1999	14-15		
	■ Girls 女子 1998-1999			
	Race Category 組別		*Distance *距離	
	■ Male Beginner 男子新秀	Born on or before 2007 於2007年或之前出生	Swim 游泳 150m, Run 跑步 1K	
	■ Female Beginner 女子新秀			
	■ Boys 男子 1993-1997	16-20		
	■ Girls 女子 1993-1997			
	■ Male 男子 1983-1992	21-30		
☐ Challenge 挑戰組	■ Female 女子 1983-1992			
	■ Male 男子 1973-1982	31-40	Swim 游泳 400m, Run 跑步 2.5K	
	■ Female 女子 1973-1982			
	■ Male 男子 1963-1972	41-50		
	■ Female 女子 1963-1972			
	■ Male 男子 1953-1962	51-60		
	■ Female 女子 1953-1962			
	■ Male 男子 1952 or before	61 or after		
	■ Female 女子 1952 or before			
			*Distance *距離	
☐ Challenge 挑戰組	■ Male 男子 1983-1992	21-30		
	■ Female 女子 1983-1992			
	■ Male 男子 1973-1982	31-40		
	■ Female 女子 1973-1982			
	■ Male 男子 1963-1972	41-50	Swim 游泳 750m, Run 跑步 5K	
	■ Female 女子 1963-1972			
	■ Male 男子 1953-1962	51-60		
	■ Female 女子 1953-1962			
	■ Male 男子 1952 or before	61 or after		
	■ Female 女子 1952 or before			
		*Distance *距離		
☐ BEAT THE FATE (OPEN) 挑戰命運 (公開)	BORN ON OR BEFORE 2007 於2007年或之前出生		(Please refer to the Rules and Instructions) (請參閱規則及注意)	
	Relay Course 接力賽程	Category 組別	Year Born 出生年份	
	☐ Open Relay 公開接力組	■ Open Sprint 公開新秀組	Born on or before 2007 於2007年或之前出生	Swim 游泳 400m, Run 跑步 2.5K Swim 游泳 750m, Run 跑步 5K
		■ Open Challenge 公開挑戰組		
		■ Family Junior "種子"組組員	Kidd: 2005 - 2007	Swim 游泳 75m + 150m, Run 跑步 500m
		■ Family Senior "種子"組組員	Kidd: 2001 - 2004	Swim 游泳 150m + 150m, Run 跑步 1K
	☐ Get "Big" Family Numbers 全場大 FUN 團	■ Corporate 機構組	-	Swim 游泳 300m + 200m, Run 跑步 2.5K
		■ Primary 小學	2001 - 2007	Swim 游泳 150m, Run 跑步 1K
		■ Secondary 中學	1995 - 2000	Swim 游泳 400m, Run 跑步 2.5K
		■ School In-Zion 校園實力組		Swim 游泳 400m, Run 跑步 2.5K

Important Notes 報名須知

- Participants must study the "Rules and Regulations" carefully. Participants who completed the registration process agreed to abide by the Rules and Regulations of the Race that has been signed up.
- Each applicant can enroll in MORE THAN ONE category.
- Applicant should register to their respective age group. (Age is counted base on the year of birth. Eg. born in Sept 2007, your age is 6. Your age group category should be 2007.)
- All applications must be submitted to the Organizer with all required materials and fees (crossed cheque or original copy of bank-in slip only) on or before 5 June 2013, 11:59pm (Wednesday) (based on postmark date) for completing the enrollment procedure. Entry after the closing date or fail to complete the enrollment procedure will not be entertained. Application is on a first-come-first served basis.
- Once the entry is accepted, entry fee and submitted materials are non-refundable & non-transferable under any circumstances. A Registration List will be updated with the name of confirmed participants every week on the Organizer's website. Participants are required to check their name online. If you found any mistakes on the Registration List, please contact the Organizer immediately.
- The Start List will be posted on Titan's website (www.titantriathlon.com) seven (7) days before the race. Those who did not make payment within the given period of time, your entry will be cancelled automatically.
- Repeated entries will be counted as a single entry. The extra entry fee is non-refundable and cannot be transferred to another applicant or race. Also the submitted materials will not be returned.
- After application deadline (5 June 2013), teams will be charged HK\$100 for each amendment (change course or category or change members). Amendment deadline is 19 June 2013 (Wednesday).
- Race kits and goodie bag will be distributed on race day. All participants should pick up their Race Kits and Goodie Bag on the designated location and time slot.
- The Organizer reserves the ultimate rights to cancel the Race for reasons of participants' and officials' safety or public health. The Race has no fallback date. All paid fees will not be refunded or transferred.
- The Organizer reserves the right to revise the terms & conditions of the Race at any time without prior notice.
- Organizer: Titan Triathlon
Enquiry: +852 6080-4770
Website: www.titantriathlon.com
Email: challenge@titantriathlon.com
- 參賽者必須仔細閱讀「比賽規則」。報名申請一經遞交，即代表參賽者確認及同意接受一切賽事的規則、條款和安排。
- 每位參賽者可報名參加多個組別。
- 參賽者可於報名參加屬於自己的年齡組別。(年齡是以出生年份計算。如於2007年9月出生，年齡為6歲，所屬組別為2007年)
- 所有申請必須於2013年6月5日(星期三)晚上11時59分或之前(日期以郵戳為準)遞交一切報名所需之文件及費用(只接受劃線支票或銀行入數正本)回本會以完成報名手續。所有未能於截止日期或之前完成報名手續的申請一概不獲處理。名額有限，先到先得。
- 參賽者接一經接納，報名費將不退還及不可轉讓。大會將於每個星期於本會網站更新登記名單。如發現登記名單有誤差，請立即向大會聯絡。
- 參賽者須於比賽日7天前於本會網站：www.titantriathlon.com公佈，未能在此期限前遞交一切報名所需之文件及費用的申請將作自動棄權處理。
- 遞交的報名資料將不予退還。
- 重複的報名，將被算作一個單一的報名。額外的報名費不予退還，並不能轉移到其他申請人或賽隊員)。
- 如參賽者於報名截止日期6月5日(星期三)後更改資料/隊員(包括更改參賽賽程或組別、轉換隊員)，大會將收取每次港幣100元正。更改參賽賽程或組別、轉換隊員的截止日期為2013年6月19日(星期三)。
- 大會將於比賽當天分發比賽包及紀念品。參賽者須於指定的地點及時間領取。
- 大會將有權基於參賽者及工作人員之安全或公眾健康理由而取消比賽(如：惡劣天氣)。本賽事不設補賽。參賽者之報名費一概不退還及不能轉讓予其他人。
- 主辦單位保留在有關臨時修改條款及比賽條件，恕不另行通知。
- 查詢：+852 6080-4770
網址：www.titantriathlon.com
電郵：challenge@titantriathlon.com

Awards 獎杯

- Only First Place will be awarded, if the number of entries in that category is 5 or less
如該組別報名人數於5人或以下，只頒發獎項給第一名
- Top Three (3) winners will be awarded, if the number of entries in that category is 20 or less
如該組別報名人數於20人或以下，只頒發獎項給前三名
- Top Five (5) winners will be awarded, if the number of entries in that category is 21-40
如該組別報名人數於21-40人，只頒發獎項給前五名
- Top Eight (8) winners will be awarded, if the number of entries in that category is 41-60
如該組別報名人數於41-60人，只頒發獎項給前八名
- Top Ten (10) winners will be awarded, if the number of entries in that category is 61 or above
如該組別報名人數於61或以上，只頒發獎項給前十名

請貼郵票
Please affix
stamp here

沙田小瀝源安平街6號新貿中心B座1樓5座

Workshop 5, 1/F, Block B, New Trade Plaza,
6 On Ping Street, Shatin, N.T.